

Protokoll

Matematiska studentrådet

2023-04-20

14:00

Plats: SUS lokal, Albano hus 2

Summary in english below

Närvarande:

Zacharias Wigh Broman

Felix Almay

Oskar Hogman

Jesper Flodmark

Simon Jorstedt

Simon Froster Delbom

Natasha Mayeem från 14.32 §7.1

§ 1. Mötet öppnades av 14 kl. 04

1.1 Val av mötesordförande: Zacharias

1.2 Val av mötessekreterare: Jesper

1.3 Val av justerare: Simon inte SUS

§ 2. Fastställande av dagordning

En punkt tillagd 8.2

§ 3. Föregående protokoll

§ 4. Rapporter från uppdragslistan

Zacharias ska göra en enkät

§ 5. Förslag på övriga frågor

8.1 Planering inför årsmöte

§ 6. Öppna ärenden

6.1 Rapport studierektormötet 18/4

Det ska bildas arbetsgrupp för differentiering av program.

Chatgpt, gpt4 allmän diskussion. Det bör hållas föreläsning om hur teknologin fungerar

6.2 Rapport utbildnings- och nätverksträff för studentrådsordförande

13/4 var Zacharias på en utbildning för studentrådsordförande.

Det presenterades info om studentråd. Pratade om vad SUS är. Simon F D ska kolla om powerpointen som användes kan skickas ut.

6.3 Grillkvällen

Mötet beslutade att hålla grillkväll fredag den 12 maj. Se om vi kan haka på utskick från institutionen. Jesper ska fixa en plansch. Plats grillplats nere vid kräfriket.

6.4 SUS communication meeting

11/4 var Jesper och Oskar på SUS communication meeting

6.5 Representant för arbetsgrupp

En arbetsgrupp kommer tillsättas för förslag om differentiering av kandidatprogrammen. Eftersom årsmöte inträffar innan första mötet med denna grupp vakansätter vi denna post. Vi går inte ut med info om posten innan årsmötet

§ 7. Nya ärenden

7.1 Logotyp för MSR

Natasha tillkommer till mötet.

En logga skulle göra det enklare för studenter att känna igen våra planscher. Vi vill inte budgetera för det. Eftersom ingen som är i MSR just nu har den kompetens som krävs utser vi inte en specifik person för detta uppdrag utan jobbar på det mer kollaborativt. Vi ska fundera mer på saken.

§ 8. Övriga frågor

8.1 planering inför årsmöte

Vi håller en lunchaktivitet dagarna innan årsmötet för att informera om årsmöte. Vi vill ha lunchaktivitet den 4 september och årsmöte den 5 september.

8.2 info från SUS

Simon F D informerar om SUS.

8.3

Felix valdes som representant till programrådet för kandidatprogrammet.

Simon J valdes som andra suppleant till programrådet för kandidatprogrammet.

§ 9. Sammanfattning av åtaganden inför nästa möte

Vi kollar alla på hur vår logga kan se ut.

§ 10. Nästa möte

Nästa möte blir 2023-08-21 kl.17 i SUS-rummet i Albano.

§ 11. Mötet avslutas

Mötet avslutades av 15 kl. 25.

Summary in english

6.3 It was decided that there should be a BBQ event at 12 may. Jesper will make a poster. The location is to be at Kräfriket.

6.5 There is to be a new representative sent to a group working with differentiating the different bachelor's programs. Since they meet for the first time after our planned annual meeting, we do not elect anyone to this role for now and do not send out any information about it.

7.1 We would like MSR to have a logo, however we do not wish to allocate budget for it. We will look into this over the summer.

8.1 MSR would like to organize a lunch event the 4th September and our annual meeting the 5th September.

8.3 Felix was elected ordinary representative to the program council. Simon J was elected the second substitute.

10. Next meeting will be held at 21 august 17.00 in the SUS-room at Albano.